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Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta otworzył  

XXXIII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodniczący stwierdził na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 18. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, przywitał radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także dyrektorów jednostek i wydziałów oraz 

przedstawicieli mediów. Obsługę prawną sesji zapewnił radca prawny Olaf  Pelzer. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta, poinformował                               

o obowiązku stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów 

Rozporządzenia Ogólnego Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych          

i zwrócił się do radnych, aby w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, 

do których rozporządzenie ma zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego poinformował o śmierci radnego                                 

i Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Karkonoskiego  Bogusława 

Chodaka i poprosił, aby minutą ciszy uczczona została pamięć  

zmarłego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że na 

podstawie postanowienia nr 40/2021 Komisarza Wyborczego w Jeleniej Górze z dnia                    

14 czerwca 2021 r.  w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu 

Karkonoskiego – Bogusława Chodaka, Komisarz Wyborczy postanowił o wstąpieniu w jego 

miejsce Tadeusza Łozowskiego, kandydata z tej samej listy nr 10 – KW Prawo                                     

i Sprawiedliwość, który w wyborach do Rady Powiatu Karkonoskiego w okręgu wyborczym 

nr 5 uzyskał kolejno największą liczbę głosów i nie utracił prawa wybieralności oraz nie zrzekł 

się pierwszeństwa do objęcia mandatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu przywitał radnego i poprosił o złożenie przez radnego 

ślubowania. Radny Tadeusz Łozowski złożył ślubowanie.     

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że sesja 

została zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodniczący Rady kolejno przedstawił porządek obrad XXXIII. Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez radnego. 

3. Przedstawienie porządku obrad.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Planu 

Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2019-2021” za 2020 rok.  



5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu 

karkonoskiego. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

8. Raport o stanie powiatu karkonoskiego za 2020 rok. 

a) przedstawienie raportu; 

b) debata radnych; 

c) wystąpienia mieszkańców; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Karkonoskiego wotum zaufania. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego                              

i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok. 

a) przedstawienie przez Przewodniczącego Zarządu Powiatu Karkonoskiego sprawozdania 

finansowego Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020, sprawozdania rocznego z wykonania 

budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego 

na dzień 31 grudnia 2020 roku; 

b) przedstawienie przez Przewodniczących Komisji Rady Powiatu opinii o sprawozdaniu 

rocznym z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok oraz opinii Komisji 

Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu o sprawozdaniu finansowym Powiatu Jeleniogórskiego 

za 2020 rok; 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego Powiatu 

Jeleniogórskiego za 2020 rok i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego 

za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego; 

d) zapoznanie radnych z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Karkonoskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok; 

e) stanowisko klubów radnych - dyskusja; 

f) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z 

tytułu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020. 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Karkonoskiego; 

b) zapoznanie radnych z treścią uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Karkonoskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego za 2020 rok; 

c) stanowisko klubów radnych - dyskusja; 

d) głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Powiatu Karkonoskiego z 

dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie podpisania Umowy o Partnerstwie pomiędzy Krajem 

Libereckim – Republika Czeska a Powiatem Karkonoskim. 

13. Zatwierdzenie     protokołu  z  XXXII  Sesji   Rady   Powiatu   Karkonoskiego. 

14. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie międzysesyjnym. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności  

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych.  



18. Sprawy różne. 

19. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są wnioski do ww. porządku 

obrad. Nie zgłoszono wniosków dotyczących przedstawionego porządku obrad. Porządek 

obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 4. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

„Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 2019-2021” za 2020 rok. 

  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy Dorota Rauch w formie prezentacji 

multimedialnej omówiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego Planu Działań na Rzecz Zatrudnienia na lata 

2019-2021” za 2020 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o wprowadzenie autopoprawek do 

projektów uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Powiatu Karkonoskiego; 

- zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

- emisji obligacji. 



Poinformował, iż autopoprawki do w/w projektów uchwał wynikają z konieczności ujęcia po 

stronie dochodów i wydatków środków Polskiego Związku Biatlonu i Polskiego Związku 

Narciarskiego na ogólną kwotę 60.325,00 zł.  

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów        

i Majątku Powiatu na temat projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu Ryszard Głodek 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej uchwały. Opinia 

Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu.     

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej powiatu karkonoskiego. 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    4 osoby. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 6. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 

2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

 

Przewodniczący Rady Eugeniusz Kleśta poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat 

projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 



 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Mirosław Górecki zwrócił uwagę, iż w załączniku do uchwały znajduje się pozycja,          

z której wynika, że wzrasta kwota z tytułu zatrudnienia o 100.000,00 zł. Poprosił o wyjaśnienie, 

czy wyższa w budżecie kwota na zatrudnienie wynika ze wzrostu zatrudnienia w Starostwie, 

czy może wynika ze wzrostu płac. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć poinformowała, że wyższa kwota w budżecie 

nie wynika ze wzrostu zatrudnienia, jak również nie wynika ze wzrostu wynagrodzeń. Jest ona 

związana z planowanymi odprawami emerytalnymi pracowników Starostwa, którzy będą           

w danym roku nabywać prawa emerytalne. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na 2021 rok. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    5 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie emisji obligacji. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

emisji obligacji. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Włodzimierz Stoch poinformował, że na Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu 

pozytywnie został zaopiniowany wniosek w sprawie propozycji wystąpienia do banku                   

o restrukturyzację całego zadłużenia wynikającego z wykupem obligacji. Wobec powyższego 

zwrócił się z pytaniem, czy było skierowane do banku takie wystąpienie. 

 



Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć poinformowała, że rozmowy z bankiem były 

przeprowadzone. W wyniku rozmów ustalono, że marża na pozostałą część obligacji jest na 

najniższym z możliwych poziomie i wobec tego przedmiotowy projekt uchwały w sprawie 

emisji obligacji dotyczy jedynie tych obligacji, dla których marża wynosi 1,6%. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie emisji obligacji. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    7 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego raportu o stanie powiatu karkonoskiego za 2020 rok. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski w formie prezentacji multimedialnej przedstawił 

raport o stanie powiatu karkonoskiego za 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat raportu: 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Wojciech Poczynek poinformował, że opinia 

komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył debatę nad raportem o stanie powiatu. 

 

Radny Julian Lachowicz w imieniu klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość poinformował, że 

klub radnych pozytywnie ocenia raport o stanie powiatu za rok 2020 i będzie głosował za 

przyjęciem raportu. Dodał, że w imieniu klubu wnioskuje o zwiększenie środków na inwestycje 

drogowe oraz inne obiekty inżynieryjne na terenie Powiatu Karkonoskiego.  

 



Radny Wojciech Poczynek w imieniu klubu radnych Razem dla Regionu poinformował, że  

klub radnych pozytywnie ocenia raport o stanie powiatu za rok 2020 i będzie głosował za 

przyjęciem raportu. Ponadto zwrócił uwagę na znaczną poprawę stanu dróg na terenie powiatu 

oraz wypracowanie nadwyżki w wysokości 6.000.000,00 zł. Pogratulował Zarządowi Powiatu 

zorganizowania w roku 2020 Powiatowej Komunikacji Karkonoskiej. 

 

Radny Ryszard Głodek zwrócił uwagę, iż z raportu wynika, że Zarząd Powiatu wypełnił 

wszystkie obowiązki wynikające z przepisów prawa co uwarunkowane zostało właściwą pracą 

wszystkich wydziałów Starostwa i merytorycznym przygotowaniem kadry pracowniczej.          

W związku z tym poinformował, że będzie głosował za udzieleniem Zarządowi Powiatu wotum 

zaufania. 

 

Radny Mirosław Górecki poinformował, że pozytywnie ocenia inicjatywę utworzenia 

Powiatowej Komunikacji Karkonoskiej. Jednocześnie stwierdził, że w imieniu klubu radnych 

Platformy Obywatelskiej negatywnie ocenia decyzję związaną z likwidacją Domu Wczasów 

Dziecięcych w Szklarskiej Porębie. Zdaniem radnego Zarząd Powiatu zamiast dążyć do 

likwidacji jednostki powinien dołożyć wszelkich starań w kierunku utrzymania obiektów za 

pomocą środków powiatu lub środków zewnętrznych. Dodał, że klub radnych negatywnie 

ocenił również działania Zarządu Powiatu, mające na celu uchylenie decyzji Dolnośląskiego 

Kuratora Oświaty, który negatywnie zaopiniował zamiar likwidacji Domu Wczasów 

Dziecięcych w Szklarskiej Porębie. Wobec powyższego poinformował, że klub radnych 

Platformy Obywatelskiej będzie głosował przeciwko udzieleniu Zarządowi Powiatu wotum 

zaufania. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podziękował radnym klubu Platformy 

Obywatelskiej za akceptację w 2020 roku programu dotyczącego Powiatowej Komunikacji 

Karkonoskiej. Zobowiązał się do przedstawienia szczegółowego raportu z funkcjonowania tego 

programu po zrealizowaniu 50% projektu. Podkreślił, że zdaniem Zarządu Powiatu decyzja        

o likwidacji Domu Wczasów Dziecięcych była słuszna i została podyktowana innymi 

potrzebami powiatu, które koncentrują się na zapewnieniu opieki i bezpieczeństwa 

wychowankom Domu Dziecka w Szklarskiej Porębie. Dodał, że formuła funkcjonowania 

Domów Wczasów Dziecięcych zarówno w naszym powiecie, jak i również w innych powiatach 

na terenie kraju została wyczerpana. Brak bowiem zainteresowania ze strony dzieci, jak i ich 

rodziców do korzystania z tej oferty, co nie wynika z braku prowadzenia kampanii promocyjnej 

naszego DWD, gdyż i tak nasz ośrodek znajduje się w atrakcyjnym turystycznie terenie. Aby 

skierować dziecko do DWD wyrazić musi zgodę dyrekcja danej szkoły, nauczyciel i rodzic. 

Dodał, że jako rodzic dzieci w wieku szkolnym również nie zdecydowałby się na wysłanie 

dzieci na okres 3 miesięcy do tego rodzaju placówki. Dodał, że obecnie powiat posiada 

największe problemy z dziećmi, które odbierane są spod opieki rodzin zastępczych i kierowane 

są do opieki instytucjonalnej do jednostek często bardzo odległych od Powiatu Karkonoskiego. 

Wobec powyższego zasadnym jest likwidacja Domu Wczasów Dziecięcych na rzecz 

utworzenia trzech nowych 14 osobowych domów dziecka na potrzeby Powiatu Karkonoskiego.  

 



Radny Sławomir Celt podziękował Zarządowi Powiatu za działania związane z promocją 

powiatu, które przyczyniły się do znacznego zwiększenia liczby turystów odwiedzających nasz 

region.  

     

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Karkonoskiego wotum zaufania.  

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  12 osób, 

przeciw  -    6 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 8. porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił 10 minutową przerwę 

w obradach. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta ogłosił koniec przerwy               

i przystąpił do realizacji punktu 9. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Poczynek przedstawił opinię Komisji 

Rewizyjnej w sprawie sprawozdania finansowego Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok                

i sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok oraz informacji       

o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła treść uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii                                

o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Karkonoskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu 



Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego na dzień 

31 grudnia 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Julian Lachowicz w imieniu klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość poinformował             

o pozytywnej opinii w sprawie przedłożonego przez Zarząd Powiatu Karkonoskiego 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok oraz informacji             

o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

Radny Wojciech Poczynek w imieniu klubu radnych Razem dla Regionu poinformował, że  

klub radnych pozytywnie ocenia sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego 

za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

Radny Mirosław Górecki w imieniu klubu radnych Platformy Obywatelskiej poinformował, że  

klub radnych pozytywnie ocenia sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego 

za 2020 rok oraz informacji o stanie mienia komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 roku. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za 2020 rok.  

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 9. porządku obrad. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego przystąpił do realizacji punktu 10. porządku 

obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wojciech Poczynek przedstawił wniosek komisji                

w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu Karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Grażyna Bojęć przedstawiła treść uchwały Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Karkonoskiego o udzielenie absolutorium Zarządowi 

Powiatu Karkonoskiego za 2020 rok. 



 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

Radny Julian Lachowicz w imieniu klubu radnych Prawo i Sprawiedliwość poinformował, że 

klub radnych pozytywnie ocenia wykonanie budżetu powiatu za rok 2020 i będzie głosować za 

udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020. 

  

Radny Wojciech Poczynek w imieniu klubu radnych Razem dla Regionu poinformował, że 

klub radnych pozytywnie ocenia wykonanie budżetu powiatu za rok 2020 i będzie głosować za 

udzieleniem absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania budżetu 

Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020. 

   

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie  udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu Karkonoskiego z tytułu wykonania 

budżetu Powiatu Jeleniogórskiego za rok 2020. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 10. porządku obrad. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 11. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę nr 

XXX/188/2021 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 25 marca 2021 r. w sprawie określenia 

zadań finansowych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 r.  

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Ewelina Wójcik przedstawiła projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 



W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu 

Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę nr XXX/188/2021 Rady Powiatu Karkonoskiego z dnia 25 marca          

2021 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2021 r. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 11. porządku obrad. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 12. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie podpisania Umowy               

o Partnerstwie pomiędzy Krajem Libereckim – Republika Czeska a Powiatem Karkonoskim. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski omówił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o przedstawienie opinii komisji na temat projektu 

uchwały: 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Eugeniusz Kleśta otworzył dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

podpisania Umowy o Partnerstwie pomiędzy Krajem Libereckim – Republika Czeska a 

Powiatem Karkonoskim. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 18. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  18 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta.  



Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 12. porządku obrad. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 13. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodniczący zadał pytanie, czy są wnioski formalne do protokołu z XXXII Sesji Rady 

Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddał pod głosowanie przedstawiony 

protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą urządzenia umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie 

imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół z XXXII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z XXXII Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 13 do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 14. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Ponadto poinformował, że: 

- w dniu 28.05.2021 r. uczestniczył w obchodach Dnia Strażaka w Jeleniej Górze, 

- w dniu 05.06.2021 r. Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotlińskim uczestniczył w szkoleniu 

saperskim dla mieszkańców powiatu w Zespole Szkół w Piechowicach w klasie mundurowej, 

- w dniu 24.06.2021 r. w Transgranicznym Centrum Zarządzania Kryzysowego odbyło się 

uroczyste podpisanie porozumienia z uczestnikami Bike Maratonu, które dotyczyło utworzenia 

dodatkowej kategorii w maratonie dla mieszkańców Powiatu Karkonoskiego, 

- w dniu 25.062021 r. uczestniczył w uroczystym odsłonięciu słupa pokoju w „Ogrodzie 

Japońskim” w Przesiece, 

- w dniu 26.06.2021 r. wraz z Przewodniczącym Rady Powiatu Karkonoskiego wręczył 

nagrody na Festiwalu Zespołów Ludowych w Bukowcu.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 14. porządku obrad. 

Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 14. do niniejszego protokołu. 



Ad.15. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 15. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącego Rady oraz 

przewodniczących komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym: 

- przygotowywał materiały dotyczące XXXII Sesji Rady Powiatu,  

- w dniu 01.06.2021 r. wraz z Ministrem Marzeną Machałek uczestniczył w uroczystości               

z okazji Dnia Dziecka w Szkole Podstawowej w Mysłakowicach, 

- w dniu 25.06.2021 r. uczestniczył w uroczystości zakończenia roku szkolnego w Szkole 

Podstawowej w Mysłakowicach, 

- w dniu 26.06.2021 r. wraz ze Starostą Powiatu Karkonoskiego wręczył nagrody na Festiwalu 

Zespołów Ludowych w Bukowcu.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poprosił przewodniczących 

komisji o sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Wojciech Poczynek poinformował, że Komisja odbyła 

dwa posiedzenia, na których omawiana była problematyka związana z wotum zaufania                    

i absolutorium dla Zarządu Powiatu Karkonoskiego, 

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Włodzimierz Stoch poinformował, że 

Komisja nie obradowała w okresie międzysesyjnym,  

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Wiceprzewodniczący Komisji Ryszard 

Głodek poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodniczący Komisji Grzegorz Rybarczyk poinformował, 

że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję oraz 

podjęta została problematyka związana ze stosowaniem środków na bazie glifosatu, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Leszek 

Supierz poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy 

na dzisiejszą sesję, 

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodniczący Komisji Maciej Gałęski 

poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję oraz podjęta została również problematyka turystycznego zagospodarowania 

rzeki „Bóbr”. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań przez Przewodniczącego Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 16. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Maciej Gałęski poinformował o wyniku przeprowadzonego audytu stanu dróg 

powiatowych oraz o efektach pracy powiatowej brygady powołanej do należytego utrzymania 

stanu dróg na terenie powiatu karkonoskiego. Zwrócił uwagę na pozytywne efekty pracy 



brygady, której zadaniem jest należyte utrzymanie łącznie ok. 500 km dróg powiatowych 

uwzględniając obie strony dróg. Dodał, że na chwilę obecną praca brygady nie polega de facto 

na bieżącym utrzymaniu dróg,  a wręcz na rewitalizacji tego stanu, gdyż stan dróg powiatowych 

wymaga znacznych napraw. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego 

Eugeniusz Kleśta zamknął pkt 16. porządku obrad. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 17. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz 

Kleśta zamknął pkt 17. porządku obrad. 

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta przystąpił do realizacji 

punktu 18. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Ryszard Głodek poinformował, że razem z Wicestarostą Karkonoskim Jarosławem 

Kotlińskim uczestniczył w otwarciu Bazy Miejskiego Zakładu Gospodarki Komunalnej                

w Szklarskiej Porębie.  Dodał, że jego zdaniem przedmiotowa baza jest bardzo nowoczesna          

i bardzo dobrze wyposażona. Tym samym potwierdza to dobry kierunek działań Zarządu 

Powiatu, który podąża w stronę utworzenia własnej bazy i jednostki do utrzymania dróg 

powiatowych. Wobec powyższego zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwe, aby powiat 

wykonywał własnymi siłami wszystkie zadania, które dotychczas zlecane są podmiotom 

zewnętrznym i czy powiat może podobnie jak gminne jednostki prowadzić działalność 

gospodarczą. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski odpowiadając na pytanie radnego poinformował, 

że aby powiat mógł prowadzić działalność gospodarczą niezbędne będą zmiany w ustawie 

samorządowej, która obecnie uniemożliwia powiatom prowadzenie takiej działalności. 

Następnie zaprosił wszystkich radnych na dzień 30.06.2021 r. na godz. 10.00 na spotkanie 

związane z otworzeniem projektu „Door to door” na terenie parkingu samochodowego przy 

Starostwie. 

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński podziękował Dyrektorowi Wydziału Geodezji, 

Kartografii i Gospodarki Nieruchomościami Aleksandrze Mucharskiej za zorganizowanie 

spotkania na terenie powiatu tj. narady roboczej geodetów województwa dolnośląskiego. 

Podziękował również Członkowi Zarządu Arturowi Smolarkowi za włączenie się w akcję 

sprzątania rzeki „Bóbr”. 

 

Radny Grzegorz Rybarczyk zaapelował do radnych o wsparcie finansowe na odnowienie 

historycznego sztandaru Ochotniczej Straży Pożarnej. 

 

Wicestarosta Karkonoski Jarosław Kotliński poinformował o perspektywie dalszego 

zatrudnienia pracowników dydaktycznych Domu Wczasów Dziecięcych w Szklarskiej Porębie.   

 



Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego Eugeniusz Kleśta poinformował, że z uwagi na 

okres urlopowy termin kolejnej sesji Rady Powiatu Karkonoskiego przewidywany jest na dzień 

29 września 2021 r.  i przedstawił planowane tematy na najbliższą sesję. 

 

Radny Maciej Gałęski poinformował o planowanym ok. 15 sierpnia 2021 r. posiedzeniu 

Komisji Turystyki, Sportu  i Promocji Powiatu. 

 

Ad.19. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karkonoskiego zamknął XXXIII Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1340. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodniczący Rady 

   Eugeniusz Kleśta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


